

Outdoor swimming pool, indoor swimming pool, Gym, Sauna, steam room.

Athenaeum single	Lyd
3 Months	2100
6 Months	3600
1 Year	5900

The Athenaeum Spa is open daily from Saturday to Thursday at 10:00 hrs till 21:00 hrs and on Friday at 10:00 hrs till 18:00 hrs.

*Persons under 16 years are not allowed in the Health Club.

Corinthia Hotel Tripoli. Souk Al Thulatha, Al Gadim, Tripoli.
Tel: +218 21 335 1990 - **Fax:** +218 21 335 1992
www.corinthia.com

Name _____ Address _____
 Nationality _____ Occupation _____ Tel _____
 Company Name _____ Address _____ Tel _____ Fax _____
 Name of spouse _____ Mobile _____ E-mail _____

Kindly enclose 2 passport size photographs per applicant along with copy of passport or I.D. with your application and payment. Should your membership be refused, the payment will be returned

I would like to be a member of the spa, and I hereby confirm that I have read all the terms and conditions of membership and I accept them fully.

Signature _____ Date _____

(For office use only)

Membership no _____ Issue date _____ Expiry date _____
 Amount received _____ Receipt no _____
 Approved by _____ Date _____
 General Manager
 Accepted by the Management of Corinthia Hotel Tripoli
 Signature _____
 Spa Manager

- The acceptance of a membership is solely at the discretion of the Management of the Athenaeum Spa who reserves the right to accept or refuse any membership application without explanation.
- Membership does not include any Spa treatment.
- Members are kindly requested to present their membership cards at the Athenaeum Spa Reception for entrance to the facilities of the Club.
- The Management reserves the right to refuse admission to any members not producing their cards.
- No refunds will be given in case of cancellation of membership. Membership is non-refundable and non-transferrable.
- Any loss of membership card must be notified to the Management immediately and a new card will be issued at a charge of 20 LYD.
- The use of a membership card by any person other than the member will result in the cancellation of membership and forfeiture of fees.
- All persons entering the Spa and using the facilities do so at their own risk. Neither the Spa or any associated company or body including Corinthia Hotel Tripoli employees can accept responsibility or liability for an injury or loss (including fatality) or damage whatsoever caused to any person or property.
- Any losses of lockers keys should be notified to the Management immediately. A new lock key will be replaced at a charge of 30 LYD.
- All members must comply with the rules and regulations of the Spa. The management reserves the right to ask any person violating these to leave the Spa and refuse any admission thereafter.
- The Athenaeum Spa is open daily for members and guests from Saturday to Thursday at 10:00am to 9:00pm and on Friday at 10:00 am to 6:00pm. However, the Athenaeum Management reserves the right to re-adjust the operating hours without prior notice or to close any of the facilities whenever necessary.
- Persons under the age of 16 are not allowed in the health club.
- The Management does not accept responsibility for any loss, theft or damage caused to valuables or personal belongings brought into the Spa or associated facilities. Lockers are provided for the convenience of members for clothes and personal belongings.
- Towels are available to members and guests at the entrance of the Spa, and have to return to the Spa Reception.
- Food and beverages may not be brought into the Spa premises from outside the hotel. Any members or guests doing so will be asked to leave the premises.
- All persons are required to wear appropriate clothing when using any of the facilities. T-shirts must be worn when using the Gym.
- Games or activities which are disturbing or dangerous to others are not permitted.
- Persons with colds, infectious diseases and open lesions should refrain from using the Spa.
- The Management reserves the right to refuse renewal of any existing membership.
- The Management reserves the right to cancel any existing membership.
- The Management reserves the right to alter the above rules and regulations without prior notice.

THE MANAGEMENT

طلب اشتراك

حيوية، جمال و إستجمام

حمام السباحة الخارجي، حمام السباحة الداخلي، الصالة الرياضية والحمام البخاري.

دينار ليبي	إشتراك الأثينيوم للفرد
2100	3 أشهر
3600	6 أشهر
5900	سنة واحدة

أوقات العمل يوميا من السبت الى الخميس الساعة 10:00 صباحا الى الساعة 9:00 مساء، و يوم الجمعة من الساعة 10:00 صباحة حتى 6:00 مساء.
*لايسمح للأشخاص تحت السن 16 بدخول الصالة الرياضية.

فندق كورنثيا طرابلس – سوق الثلاثاء القديم، طرابلس
هاتف: 0021821335190 - فاكس: 00218213351992
www.corinthia.com

الإسم: _____ العنوان: _____
الجنسية: _____ المهنة: _____ الهاتف: _____
إسم الشركة: _____ العنوان: _____ هاتف: _____ فاكس: _____
إسم الزوج/الزوجة: _____ النقال: _____ البريد الإلكتروني: _____

أرغب في الاشتراك في نادي الأثينيوم سبا، وأؤكد بانني قرأت جميع شروط الاشتراك وأنتى موافق عليها بالكامل.

الرجاء ارفاق صورتين شمسيتين مع طلب الاشتراك وايضا صورة من جواز السفر او البطاقة بالإضافة الى المبلغ وفي حالة رفضنا لطلبكم، سيعاد اليكم المبلغ بالكامل.

التوقيع: _____ التاريخ: _____

(للاستعمال الإداري فقط)

رقم الإشتراك: _____ تاريخ الإصدار: _____ تاريخ الإنتهاء: _____
المبلغ المستلم: _____ رقم الإيصال: _____
إعتمد من قبل: _____ التاريخ: _____

المدير العام:
بموافقة إدارة فندق كورنثيا طرابلس

التوقيع: _____
مدير الأثينيوم

أثبتت
الصورة

أثبتت
الصورة

- قبول أي عضوية متروك فقط لتقدير إدارة أثينيوم سبا، التي من حقها قبول أو رفض أي طلب للعضوية بدون توضيح الأسباب.
- بطاقات العضوية لا تشمل أي خدمات صحية.
- مطلوب من الأعضاء التكرم بتقديم بطاقات عضويتهم عند مكاتب إستقبال الأثينيوم سبا من أجل الدخول إلى مرافق النادي.
- تحتفظ الإدارة بحقها في رفض دخول أي أعضاء لا يقدمون بطاقاتهم.
- لن يتم إرجاع أي رسوم في حالة إلغاء العضوية. والعضويات غير قابلة للإسترجاع أو التحويل.
- ينبغي إخطار الإدارة فوراً عن أي ضياع لبطاقة العضوية، ويتم إصدار بطاقة جديدة مقابل رسم وقدره 20 دينار ليبي.
- إستعمال بطاقة العضوية من أي شخص غير العضو سيؤدي إلى إلغاء العضوية و فقدان الرسوم.
- جميع الأشخاص الذين يدخلون إلى النادي و يستعملون مرافقه يقومون بذلك تحت مسؤوليتهم الخاصة، ولا النادي ولا أي من الشركات أو الهيئات المتعلقة به بما في ذلك موظفو فندق كورنثيا طرابلس ليس بإمكانهم تحمل المسؤولية عن أي اصابة أو خسارة (بما في ذلك الوفاة) أو أية أضرار مهما كانت يتكبدها لأي شخص أو ممتلكات.
- ينبغي إخطار الإدارة فوراً عند ضياع مفتاح الخزانة لتغيير القفل مقابل رسم وقدره 30 دينار ليبي.
- جميع الأعضاء ينبغي عليهم التقيد بقواعد و لوائح النادي و تحتفظ الإدارة بحقها في أن تطلب من أي شخص يخالفها، مغادرة النادي أو رفض السماح له بالدخول بعد ذلك.
- مقر النادي مفتوح يوميا من السبت إلى الخميس من الساعة 10:00 صباحا إلى الساعة 9:00 مساء، و يوم الجمعة من الساعة 10:00 صباحا حتى 6:00 مساء. غير أن إدارة أثينيوم سبا تحتفظ بحقها في تعديل ساعات العمل بدون سابق إخطار، أو إغلاق أي من المرافق حينما يكون ذلك ضروريا.
- الأشخاص الذين تحت سن 16 سنة غير مسموح لهم بالنادي الصحي.
- لا تتحمل الإدارة المسؤولية عن أي خسارة، أو سرقة، أو ضرر يلحق المقتنيات القيمة و الممتلكات الشخصية المجلوبة إلى النادي أو إلى أي من المرافق المتصلة به. و تتوفر أدراج تخزين من أجل راحة الأعضاء للملابس و الممتلكات الخاصة مقابل رسم إضافي.
- تتوفر المناشف للأعضاء والضيوف عند مدخل النادي. وعند المغادرة يجب تسليمها إلى موظف الإستقبال بالنادي الصحي.
- لا يجوز جلب الأطعمة والمشروبات إلى النادي وموقع حوض السباحة من خارج الفندق. وأي عضو أو ضيف يقوم بذلك سيطلب منه مغادرة المكان.
- يطلب من جميع الأشخاص إرتداء الملابس الرياضية الملائمة عند إستعمال أي من المرافق. ينبغي إرتداء أقمصة T-shirts عند إستعمال الجمنازيوم.
- الألعاب أو الأنشطة المزعجة أو الخطيرة على الآخرين غير مسموح بها.
- الأشخاص المصابين بالزكام، والأمراض المعدية والجروح المفتوحة، ينبغي عليهم الإمتناع عن إستعمال النادي.
- تحتفظ الإدارة بحقها في رفض تجديد أي من العضويات الراهنة.
- تحتفظ الإدارة بحقها في إلغاء أي من العضويات الراهنة.
- تحتفظ الإدارة بحقها في تغيير القواعد واللوائح المذكورة أعلاه بدون إخطار مسبق.

الإدارة